



<p>RUSSIAN-ARAB BUSINESS COUNCIL FORUM IN THE FRAMEWORK OF DUBAI EXPO 2020 «RUSSIA – ARAB WORLD: NEW OPPORTUNITIES IN NEW REALITY»</p> <p>25–26 January 2022, Dubai (UAE) <i>Venue: Conference Hall 2A South (Dubai Exhibition Center)</i></p>		<p>ЗАСЕДАНИЕ РОССИЙСКО-АРАБСКОГО ДЕЛОВОГО СОВЕТА В РАМКАХ EXPO 2020 DUBAI «РОССИЯ – АРАБСКИЙ МИР: НОВЫЕ ВОЗМОЖНОСТИ В НОВОЙ РЕАЛЬНОСТИ»</p> <p>25–26 января 2022 г., Дубай (ОАЭ) <i>Место проведения: Конференц-зал 2A South (Дубайский выставочный центр)</i></p>	
25 JANUARY, TUESDAY		25 ЯНВАРЯ, ВТОРНИК	
09.00-10.00	Registration of the participants. Welcome coffee	Регистрация участников. Приветственный кофе	
10.00-11.00	<p>PLENARY MEETING «FUTURE DEVELOPMENT OF RUSSIAN-ARAB RELATIONS IN THE NEW WORLD REALITIES» (part 1)</p> <p>In recent years, the increase in the volume of trade between Russia and the Arab countries speaks of the positive dynamics of the development of trade and economic relations between Russia and Middle East & North Africa. Only the insignificant impact of the pandemic on the turnover indicators speaks of the sustainability of such relations. Interest in joint investment projects between Russia and individual countries of the Arab world is growing. What further steps need to be taken and what issues need to be resolved to intensify Russian-Arab cooperation in the field of economy, trade, and investment in the context of a global pandemic and restrictions, what challenges will we face in resolving the most pressing issues.</p> <p>Moderator: Dr. Khaled Hanafy, Secretary General of the Union of Arab Chambers & Former Minister of Supply & Inner Trade in Egypt</p> <p>Keynote speakers: Tariq Abdel Hadi Al-Qahtani, Chairman Saudi Russian Business Council, Chairman of the Board, Abdel Hadi A. Al-Qahtani & Sons Group</p>	<p>ПЛЕНАРНОЕ ЗАСЕДАНИЕ «ПЕРСПЕКТИВЫ РАЗВИТИЯ РОССИЙСКО-АРАБСКИХ ОТНОШЕНИЙ В НОВЫХ МИРОВЫХ РЕАЛИЯХ» (часть 1)</p> <p>За последние годы увеличение объема товарооборота России с арабскими странами говорит о позитивной динамике развития торгово-экономических отношений. Лишь незначительное влияние пандемии на показатели товарооборота говорит об устойчивом характере таких отношений. Увеличивается интерес к совместным инвестиционным проектам между Россией и отдельными странами Арабского мира. Какие дальнейшие шаги необходимо предпринять и какие вопросы подлежат урегулированию для активизации российско-арабского сотрудничества в области экономики, торговли и инвестиций в условиях глобальной пандемии и ограничений? С какими вызовами нам предстоит столкнуться при решении актуальных вопросов?</p> <p>Модератор: Д-р Халид Ханафи, Генеральный секретарь Союза арабских палат, бывший Министр снабжения и внутренней торговли Египта</p> <p>Спикеры: Тарик Абдулла Аль-Кахтани, председатель Саудовско-российского делового совета, председатель, Группа компаний «Абдель Хади-Кахтани энд</p>	

	<p>of Companies Mr. Nael Raja Al-Kabariti, Chairman, Jordan Chamber of Commerce, Jordan Georgiy Muradov, Deputy Chairman of the Council of Ministers of the Republic of Crimea, Permanent Representative of Crimea under the President of the Russian Federation Dr. Gehan Saleh, Economic Advisor to the Egyptian Prime Minister Alexander Voronkov, Director and regional Vice-president of the Rosatom Regional Center in Middle East and North Africa, Russia</p>	<p>Сонс» Наэль Раджа Аль-Кабарити, Председатель Иорданской Торговой палаты, Иорданское Хашимитское Королевство Георгий Мурадов, Заместитель Председателя Совета Министров Республики Крым, Постоянный представитель Крыма при Президенте Российской Федерации Д-р Гехан Салех, Экономический советник Премьер-Министра Египта Александр Воронков, Региональный вице-президент, директор «Росатом – Ближний Восток, Северная Африка», Россия</p>
<p>11.00-11.05</p>	<p>Technical break</p>	<p>Технический перерыв</p>
<p>11.05-12.00</p>	<p>PLENARY MEETING «FUTURE DEVELOPMENT OF RUSSIAN-ARAB RELATIONS IN THE NEW WORLD REALITIES» (part 2)</p> <p>Moderator: Dr. Khaled Hanafy, Secretary General of the Union of Arab Chambers & Former Minister of Supply & Inner Trade in Egypt</p> <p>Welcome speech: H.E. Sheikh Nahyan Bin Mubarak Al Nahyan, Minister of Tolerance and Coexistence of the United Arab Emirates Abu Dhabi Mikhail Bogdanov, Special Representative of the President of the Russian Federation for the Middle East and African countries, Deputy Minister of Foreign Affairs of the Russian Federation</p> <p>Keynote speakers: H.E. Dr. Thani Bin Ahmed Al Zeyoudi, Minister of State for Foreign Trade, UAE H.E. Abdullah Mohammed Al Mazrouei, President of UAE Federation of Chambers of Commerce and Industry Ajlan Al Ajlan, Chairman of Federation of Saudi Chambers of Commerce, Saudi Arabia Igor Babushkin, Astrakhan Region Governor, Russia</p>	<p>ПЛЕНАРНОЕ ЗАСЕДАНИЕ «ПЕРСПЕКТИВЫ РАЗВИТИЯ РОССИЙСКО-АРАБСКИХ ОТНОШЕНИЙ В НОВЫХ МИРОВЫХ РЕАЛИЯХ» (часть 2)</p> <p>Модератор: Д-р Халид Ханафи, Генеральный секретарь Союза арабских палат, бывший Министр снабжения и внутренней торговли Египта</p> <p>Приветственное слово: Его Превосходительство Шейх Нахайян бен Мубарак Аль Нахайян, Министр толерантности и сосуществования ОАЭ Абу-Даби Михаил Богданов, Заместитель Министра иностранных дел Российской Федерации, Специальный представитель Президента Российской Федерации по Ближнему Востоку и Северной Африки</p> <p>Ключевые спикеры: Его Превосходительство д-р Тани Бен Ахмед Аль Зейуди, Государственный министр внешней торговли ОАЭ Его Превосходительство Абдулла Мохаммед Аль Мазруи, Президент Федерации торгово-промышленных палат ОАЭ Аджлан Аль Аджлан, Председатель Федерации торговых палат Саудовской Аравии Игорь Бабушкин, Губернатор Астраханской области</p>

	<p>Alexey Gruzdev, Deputy Minister of Industry and Trade of the Russian Federation, Russia Tatiana Gvilava, Chairman of the Russian-Arab Business Council, President of All-Russian Public Organization “Women of business”, Russia Alexander Isaevich, Director General of Federal Corporation for Small and Medium Enterprise Development, Russia</p>	<p>Алексей Груздев, Заместитель Министра промышленности и торговли Российской Федерации Татьяна Гвилава, Председатель Российско-Арабского делового совета, Президент Общероссийской общественной организации “Женщины бизнеса” Александр Исаевич, Генеральный директор Федеральной корпорации по развитию малого и среднего предпринимательства</p>
<p>12.00-12.15</p>	<p><i>Media Q&A Session (for plenary meeting keynote speakers)</i></p>	<p><i>Пресс-подход (для спикеров пленарного заседания)</i></p>
<p>12.00-12.30</p>	<p>Coffee-break</p>	<p>Кофе-брейк</p>
<p>12.30-14.00</p>	<p>PANEL SESSION «FINANCE and INVESTMENT»</p> <p>The financial sector and investment institutions are key drivers of sustainable economy and the fulfillment of the most important humanitarian, social, and environmental tasks, for both Russia and the Arab countries. The Arab foreign economic activity is of great importance for Russia as Arab countries are not only consumers of Russia’s industrial products, technologies, and raw materials but also great investment partners. The panel session will focus on cutting-edge cooperation initiatives in the areas of finance and investment, the impact of the free economic zones of Russia and the Arab world on tax incentives for manufacturers, as well as the challenges entrepreneurs face with insurance. Advantages of government and bank guarantees. Presentation reports on specific investment projects and presentations dedicated to the investment opportunities of the Russian Federation and the countries of the Arab world will be presented.</p> <p>Moderator: Mrs. Iman Motlaq, Founder & CEO of Sigma Investments, Saudi Arabia</p> <p>Keynote speakers: Daniil Algulyan, Deputy Chairman VEB.RF - Member of the Board, VEB.RF, Russia Dr. Jamal Al-Nuwaisiri Ali, Chairman of the Board of Directors of the General Authority for Investment Promotion and Privatization Affairs, Libya Bader S. Al-Reziza, Executive Member, Saudi Russian Business Council, CEO of Al-Reziza Trading & Contracting Company (tbc) Roman Chichkanov, Deputy CEO for Investments, «Russian Far East</p>	<p>ПАНЕЛЬНАЯ СЕССИЯ: «ФИНАНСЫ И ИНВЕСТИЦИИ»</p> <p>Финансовый сектор и инвестиционные институты – ключевые драйверы формирования экономики устойчивого развития и выполнения важнейших гуманитарных, социальных, экологических задач как в рамках стратегических целей России, так и для арабской повестки. В настоящее время арабское направление внешнеэкономической деятельности имеет для России потенциально большое значение. Арабские страны представляют для интерес, с одной стороны, как потребители промышленной продукции, технологий, и некоторых видов сырья, а с другой – как источник инвестиций. Панельная сессия будет посвящена передовым инициативам сотрудничества в сферах финансов и инвестиций, влиянию свободных экономических зон России и Арабского мира на налоговые льготы для производителей, а также проблемам, с которыми сталкиваются предприниматели в области страхования. Возможности государственных и банковских гарантий. На сессии планируется представление докладов о конкретных инвестиционных проектах и презентаций, посвященных инвестиционным возможностям Российской Федерации и стран арабского мира.</p> <p>Модератор: Иман Мутлак, основательница и генеральный директор «Сигма Инвестментс», Саудовская Аравия</p> <p>Спикеры: Даниил Алгульян, Заместитель председателя ВЭБ.РФ – член правления ВЭБ.РФ, Россия Д-р Джамал Аль-Нувайшири Али, Председатель совета директоров, Генеральное управление по привлечению инвестиций и вопросам приватизации, Ливия Бадер Аль-Резиза, Член Саудовско-российского делового совета, генеральный директор «Аль-Резиза Трейдинг& Констрактинг» (уточняется) Роман Чичканов, Заместитель генерального директора по инвестициям</p>

	<p>and Arctic Development Corporation», Russia Ahmad El-Dabaa, Director General of the Arab Corporation for Investment and Credit Guarantee, Kuwait Vladimir Evtushenkov, Chairman of the Board, Non-executive Director, Chairman of the Strategy Committee, JSFC Sistema, Russia (tbc)</p> <p>Irina Kiviko, Deputy Chairman of the Council of Ministers of the Republic of Crimea, Minister of Finance of the Republic of Crimea, Russia Andrey Ugarov, General director, Sberinvest Middle East Faris Al Mazroui, Head of Russia and CIS, Mubadala Investment Company (tbc) David Iakobachvili, President, Orion Heritage</p>	<p>АО «Корпорация развития Дальнего Востока и Арктики» (уточняется) Ахмад Эль-Даббаа, генеральный директор, Арабская корпорация по инвестиционным и кредитным гарантиям, Кувейт Владимир Евтушенков, Председатель совета директоров АФК «Система», Неисполнительный директор, Председатель Комитета по стратегии (уточняется) Ирина Кивико, Заместитель Председателя Совета министров Республики Крым – министр финансов Республики Крым Андрей Угаров, генеральный директор, Sberinvest Middle East Фарис Аль Мазруи, Глава в России и СНГ, Инвестиционный Фонда «Мубадала» (уточняется) Давид Якобашвили, Президент, «Орион-Наследие»</p>
<p>14.00-14.30</p>	<p>Lunch break</p>	<p>Перерыв на обед</p>
<p>14.30-15.30</p>	<p>PANEL SESSION «INFORMATION SYSTEMS AND DIGITAL ECONOMY»</p> <p>The level of digitalization in Arab countries is developing at an enormous pace. The pandemic has accelerated the development of the digital economy, and many online solutions have emerged. Russia demonstrates a stable pace of development and implementation of digital technologies in business processes, which makes the country promising from the point of view of potential investors. Is cooperation between Russia and Arab countries possible in the development of digital technologies? What solutions can Russia and Arab business offer?</p> <p>Moderator: H.E. Humaid Obaid Al Mansoori, General Director, Dubai Digital Authority</p> <p>Keynote speakers: H.E. Majed Sultan Al Mesmar, General Director, Telecommunications and Digital Government Regulatory Authority (tbc)</p> <p>Sergey Gorkov, General Director, Chairman of the Management Board, Rosgeo, Russia (tbc) Alexey Poroshin, CEO «First Group», Russia Igor Runets, CEO, BitRiver, Russia</p>	<p>ПАНЕЛЬНАЯ СЕССИЯ: "ИНФОРМАЦИОННЫЕ СИСТЕМЫ И ЦИФРОВАЯ ЭКОНОМИКА"</p> <p>Уровень диджитализации в арабских странах развивается колоссальными темпами. Ситуация с пандемией ускорила развитие цифровой экономики, появилось множество онлайн решений. Россия демонстрирует стабильные темпы развития и внедрения цифровых технологий в бизнес-процессы, что делает страну перспективной с точки зрения потенциальных инвесторов. Возможна ли кооперация России с арабскими странами в вопросах развития цифровых технологий? Какие решения могут предложить Россия и арабский бизнес?</p> <p>Модератор: Его Превосходительство Хумаид Обаид Аль-Мансури, генеральный директор, Управления по цифровизации Дубая (уточняется)</p> <p>Спикеры: Его Превосходительство Маджет Султан Аль Месмар, генеральный директор Управления по телекоммуникациям и цифровому правительству ОАЭ (уточняется) Сергей Горьков, Генеральный директор - Председатель Правления акционерного общества «Росгеология», Россия Алексей Порошин, Генеральный директор «Группа Фёст», Россия Игорь Рунец, Генеральный директор, «Битривер»</p>

	<p>Olga Tolstunova, Vice-President of Digitalization and Information Technologies, Atomstroyexport, Russia Ubaydli Ubaydli, President of the Arab Federation for Information and Communication Technology (Bahrain) Behnam Gurban-Zada, Chief Islamic Finance Officer, Sber</p>	<p>Ольга Толстунова, Вице-президент по цифровизации и информационным технологиям, Акционерное общество «Атомстройэкспорт», Россия Убайдли Убайдли, Президент Арабской Федерации информации и коммуникационных технологий, Бахрейн Бехнам Гурбан-Заде, Управляющий директор – начальник центра партнерского финансирования и специальных проектов ПАО «Сбербанк»</p>
<p>15.45-16.45</p>	<p>PANEL SESSION «RUSSIAN-ARAB COOPERATION IN AGRICULTURE. FOOD SECURITY ISSUES»</p> <p>One of the top priorities in Russia, along with the oil and gas sector, is the agro-industrial sector, which demonstrates success in the development of exports and resistance to unfavorable external and internal conditions. It is not only profitable and cost-effective, but also ensures the food security of the countries, and allows exporting of significant volumes of products. Russia is ready to supply its agricultural products to Arab markets, in turn, Arab countries can export products such as citrus, etc. to Russia. However, trade restrictions and protectionist tendencies still exist. What obstacles do Russian and Arab entrepreneurs face? How to achieve long-term and sustainable food security? How to ensure sustainable logistics?</p> <p>Moderator: Dr. Alaa Ezz, President of the Union of Euro-Mediterranean Business Organizations & Secretary General of the Federation of Egyptian Chambers</p> <p>Keynote speakers: Mohamed bin Obaid Al Mazrouei, President, Arab Authority for Agricultural Investment & Development, UAE Dr. Khaled Al-Omari, Director of Quality Control Laboratories in Tripoli North Lebanon Chamber Othman Saad Alzahrani, Executive Member Saudi Russian Business Council, General Manager (tbc) Mikhail Ganaga, Founder of the «Krasnogvardeysky Elevator», Russia (Republic of Crimea) Igor Polishchuk, CEO of «Skvortsovo Meat-Processing Plant», Russia (Republic of Crimea) Mohammad Abdul Karim Raied, Chairman of the Management Committee of the General Federation of Chambers of Commerce, Industry and Agriculture of Libya</p>	<p>ПАНЕЛЬНАЯ СЕССИЯ «СОТРУДНИЧЕСТВО В СЕЛЬСКОХОЗЯЙСТВЕННОЙ СФЕРЕ. ВОПРОСЫ ПРОДОВОЛЬСТВЕННОЙ БЕЗОПАСНОСТИ»</p> <p>Одним из приоритетных для России направлений наряду с нефтегазовым сектором, является агропромышленный комплекс, который демонстрирует наибольшие успехи в развитии экспорта и устойчивости к неблагоприятной внешней и внутренней конъюнктуре. Сейчас это направление не просто выгодно и рентабельно, но и обеспечивает продовольственную безопасность стран, а также позволяет экспортировать значительные объемы продукции. Россия готова поставлять на арабские рынки свою сельскохозяйственную продукцию, арабские страны – в Россию такие продукты, как цитрусы. С какими препятствиями сталкиваются предприниматели? Как добиться долгосрочной и устойчивой продовольственной безопасности? Как обеспечить устойчивую логистику?</p> <p>Модератор: Д-р Алаа Эзз, Председатель конфедерации Европейско-Средиземноморских и Черноморских федераций палат, генеральный секретарь Федерации египетских торговых палат</p> <p>Спикеры: Мохамед бин Обаид Аль Мазруи, Президент, Арабское Управление по инвестициям и развитию сельского хозяйства, ОАЭ Д-р Кхалд Аль-Омари, Директор лаборатории контроля качества, Палата Триполи Северного Ливана Отман Саад Алзахрани, Член исполнительного комитета Саудовско-российского делового совета, генеральный управляющий (уточняется) Михаил Ганага, Основатель, ООО «Красногвардейский элеватор», Россия (Республика Крым) Игорь Полищук, Генеральный директор, ООО «МПК «Скворцово»», Россия (Республика Крым) Мохаммад Абдул Карим Раид, Председатель Комитета по вопросам управления Всеобщей торгово-промышленной и сельскохозяйственной палаты Ливии</p>

<p>17.00-18.00</p>	<p>ROUND TABLE «MEDICINE AND PHARMACEUTICS» The medical industry has been actively developing in recent years around the world. The global pandemic has become a catalyst for the powerful development of this sector, forcing thousands of people to make decisions that help to get out of this situation. The emergence of new high-tech types of medical care is planned. What is the investment attractiveness of the Russian and Arab private medicine markets? What directions of development of bilateral relations are the most promising? Medical tourism: pros and cons. Is cooperation possible?</p> <p>Moderator: tbc</p> <p>Keynote speakers: Dr. Hany Aboutabl, Export and International Business Director, BioGeneric Pharma Dr Khaled Mohammed Salem Al-Ba, CEO of United Sahala Company, Saudi Arabia (tbc) Mohamoud Youseef Jamjoom, Vice chairman - Executive Member Saudi Russian Business Council, Jamjoom pharma(tbc) Dmitry Kudlay, Vice-President for the implementation of new medical technologies, Generium Tamer Mansour, Secretary General, Arab Brazilian Chamber of Commerce, Brazil Alexander Panov, Partner, BGP Litigation Jacques Jean Sarraf, Chairman of Malia Group, Chairman of Lebanese-Russian Business Council, Lebanon (online) Zaur Zhilokov, Managing partner, White Product, Russia</p>	<p>КРУГЛЫЙ СТОЛ: "МЕДИЦИНА И ФАРМАЦЕВТИКА" Медицинская отрасль активно развивается в последние годы по всему миру. Глобальная пандемия стала катализатором мощного развития данного сектора, заставив тысячи людей принимать решения, которые помогают выйти из сложившейся ситуации. Намечается появление новых высокотехнологичных видов медицинской помощи. Какова инвестиционная привлекательность Российского и Арабского рынков частной медицины? Какие направления наиболее перспективны? Медицинский туризм: плюсы и минусы. Насколько возможно сотрудничество?</p> <p>Модератор: уточняется</p> <p>Спикеры: Д-р Хани Абутабл, Директор по экспорту и международному бизнесу, «БиоДженерик Фарма» Д-р Халид Мохаммед Салем Аль-Ба, генеральный директор, «Юнайтед Сахала Компани», Саудовская Аравия (уточняется) Мохамуд Юзеф Джамджум, Заместитель председателя Саудовско-российского делового совета, «Джамджум фарма» (уточняется) Дмитрий Кудлай, Вице-президент по внедрению новых медицинских технологий АО «Генериум» Тамер Мансур, Генеральный секретарь, Арабо-Бразильская торговая палата, Бразилия Александр Панов, Партнер, BGP Litigation Жакис Сарраф, Председатель, «Малия Групп», председатель Российско-Ливанского Делового совета, Ливан Заур Жилоков, Управляющий партнер, «ВайтПродакт»</p>
<p>19.00-22.00</p>	<p>GALA DINNER (by invitation) Venue: Caesars Palace Bluewaters</p>	<p>ГАЛА-УЖИН (по приглашениям) Место проведения: Цезарь Палас Блувоатерс</p>
<p>26 JANUARY, WEDNESDAY</p>		<p>26 ЯНВАРЯ, СРЕДА</p>
<p>8.30-9.30</p>	<p>Business Breakfast «Crimea – the Region of new opportunities», Russia (by invitation) Venue: The Ritz-Carlton</p>	<p>Деловой завтрак «Крым – регион новых возможностей» (по приглашениям) Место проведения: «Ритц-Карлтон»</p>
<p>09.00-10.00</p>	<p>Registration of the participants. Welcome coffee</p>	<p>Регистрация участников. Приветственный кофе</p>

<p>10.00-12.00</p>	<p>PANEL SESSION «THE ROLE OF WOMAN ENTREPRENEURS IN THE MODERN WORLD. NEW TRENDS»</p> <p>The global trend to empowering women has never been stronger and women's entrepreneurship is now one of the most important contributors to the economic prosperity of all countries in the world. The economic integration of women is believed to be fundamental in creation of stable, prosperous, and peaceful societies. Greater involvement of women in economic activities can be achieved by focusing on the empowerment of women, and, as a result, this will lead to economic growth.</p> <p>The panel session will focus on the current state of the development of women's entrepreneurship, gender patterns in terms of the gap between the requirements of economic development and culture. It will also touch upon such topics as emotional intelligence management and the role of women in the formation of new economy in the context of modern trends: green economy, digital economy, innovation.</p> <p>Comoderators: Maha Al Gergawi, Senior Vice President of Political Affairs, Expo 2020 Dubai Marika Abdrazakova, public figure, journalist</p> <p>Key note speakers: Leila Khayat, Honorary President of the World's Association of Women-Entrepreneurs (FCEM), Tunisia Farida Abdulla Kamber Al Awadhi, President of the Emirates Business Women Council, UAE Tatiana Gvilava, President of All-Russian Public Organization "Women of business", Russia Claudine Aoun Roukoz, President of National Commission for Lebanese Women (NCLW), Lebanon Dr. Maha Saleh Al-Ateeki, Vice President of the Saudi-Russian Business Council, Saudi Arabia Dina Yacout, Chairwoman of the Businesswomen Council in the Federation of the Chambers of Commerce, Egypt Ruba Abboud, Chairman of the Businesswomen's Committee at Damascus Countryside Chamber of Commerce, Federation of Syrian Chambers of Commerce, Syria Tatiana Mineeva, Ombudsperson for the Protection of the Rights</p>	<p>ПАНЕЛЬНАЯ СЕССИЯ «РОЛЬ ЖЕНЩИНЫ-ПРЕДПРИНИМАТЕЛЯ В СОВРЕМЕННОМ МИРЕ.НОВЫЕТРЕНДЫ»</p> <p>Глобальная приверженность расширению прав и возможностей женщин еще никогда не была так сильна, в настоящий момент женское предпринимательство является одним из важнейших факторов, способствующих экономическому процветанию всех стран мира. Экономическая интеграция женщин является основополагающим элементом в деле создания стабильных, процветающих и мирных обществ. Уделяя особое внимание расширению прав и возможностей женщин, можно добиться большего вовлечения женщин в экономическую деятельности. Панельная сессия будет посвящена современному состоянию развития женского предпринимательства, гендерным шаблонам в части разрыва между требованиями экономического развития и культурой. Будут затронуты такие темы, как управление эмоциональным интеллектом и роль женщины в формировании новой экономики в контексте современных тенденций: «зеленая» экономика, цифровая экономика, инновации</p> <p>Сомодераторы: Маха Аль Гергави, Старший вице-президент по политическим вопросам, Экспо 2020 Дубай Марика Абдразакова, общественный деятель, журналист</p> <p>Спикеры: Лейла Хайят, Почетный президент Всемирной ассоциации женщин-предпринимателей, Тунис Фарида Абдулла Аль-Авадхи, Президент Совета деловых женщин Эмиратов, ОАЭ Татьяна Гвилава, Президент Общероссийской общественной организации «Женщины бизнеса», Российская Федерация Клодин Аун Рукоз, Президент Национальной комиссии по делам ливанских женщин (NCLW), Ливан Маха Салех Аль Атики, Вице-президент Саудовско-Российского Делового Совета, Саудовская Аравия Дина Якут, Председатель совета женщин Федерации торговых палат Египта Руба Аббуд, Председатель Комитета деловых женщин Сельской торговой палаты Дамаска, Федерация Сирийских торговых палат, Сирия</p> <p>Татьяна Минеева, Уполномоченный по защите прав предпринимателей</p>
---------------------------	---	---

	of Entrepreneurs in Moscow, Russia Manal Mohammed Salih Elnefeidi , Member of Sudan Businessmen & Employers Federation, Representative for women in international relationship secretary in SBF, Sudan	в городе Москве Манал Мохаммед Салих Эльнефейди , Член Федерации предпринимателей и работодателей Судана, Представитель по делам женщин в международном департаменте Федерации, Судан
12.00-12.30	<i>Media Q&A Session (for panel session keynote speakers)</i>	<i>Пресс-подход (для спикеров женской панельной сессии)</i>
12.00-12.30	Coffee-break	Кофе-брейк
12.30-14.00	<p>PANEL SESSION «EXPORT AND IMPORT. LOGISTICS ISSUES. CONDITIONS FOR CONDUCTING FOREIGN ECONOMIC ACTIVITY. DYNAMICS»</p> <p>The development of the global economy in 2020 was determined by the external shocks caused by the spread of the new coronavirus infection COVID-19. The volume of world trade declined, and the subsequent recovery has proceeded unevenly in both sectoral and geographic terms. The main task of the panel session is to assist Russian and Arab exporters, further develop trade relations, assist in locating partners in Russia and in the Arab world, create and develop new fields of cooperation. Work issues and tools for the successful work of exporters, importers, service companies, as well as exchange of experience will be considered during the panel session.</p> <p>Moderator: Dr. Igor Egorov, Founder and Honorary Chairman of the Russian Business Council in UAE, Member of the Global Council of Russian Compatriots Director Global Business Development ASYAD GROUP, Oman</p> <p>Keynote speakers: Muhammad Abu Al-Huda Al-Lahham, President of Federation of Syrian Chambers of Commerce, Syria Redha bin Juma Al Saleh, Chairman, Oman Chamber of Commerce and Industry (tbc) Dr Sara El-Jazzar, Dean, College of International Transport and Logistics, Arab Academy for Science, Technology and Maritime Transport, Egypt Timur Khayrutdinov, Trade-Economical Representative of the Republic of Tatarstan in Dubai, Russia Timur Kornilov, Vice-President for Export Programs of Synergy</p>	<p>ПАНЕЛЬНАЯ СЕССИЯ «ЭКСПОРТ И ИМПОРТ. ВОПРОСЫ ЛОГИСТИКИ. УСЛОВИЯ ВЕДЕНИЯ ВНЕШНЕЭКОНОМИЧЕСКОЙ ДЕЯТЕЛЬНОСТИ. ДИНАМИКА»</p> <p>Развитие мировой экономики в 2020 г. определялось действием внешних шоков, вызванных распространением новой коронавирусной инфекции COVID-19. Объем мировой торговли сократился, а последующее восстановление происходило неоднородно как в секторальном, так и в географическом разрезе. Задачей панельной сессии является содействие российским и арабским экспортерам, развитие торговых отношений, поиск партнеров, оказание помощи в локализации партнеров в России и в странах арабского мира. В ходе сессии будут рассмотрены рабочие вопросы и инструменты для успешной работы экспортеров, импортеров, сервисных компаний.</p> <p>Модератор: Д-р Игорь Егоров, Основатель и Почетный председатель Российского совета предпринимателей в ОАЭ, Член Всемирного координационного совета российских соотечественников, Директор по развитию международного бизнеса холдинга "Асиад Групп", Оман</p> <p>Спикеры: Мухаммад Абу Аль-Худа Аль-Лахам, Президент, Федерация Торговых палат Сирии Редха Бин Джума Аль-Салех, Председатель, Торгово-промышленная палата Омана (уточняется) Д-р Сара Эль-Джаззар, Декан, Колледж международного транспорта и логистики, Арабская Академия наук, технологий и морского транспорта, Египет Тимур Хайрутдинов, Торгово-экономический представитель Республики Татарстан в Дубае, Россия Тимур Корнилов, Вице-президент по экспортным программам Корпорации</p>

	<p>Corporation, Russia Maxim Kuzmin, Counsel, Attorney, BGP Litigation Alexey Mishin, Director of «Agrofirm Turgenevskaya», Russia (Republic of Crimea) Sergey Muslimov, VEB.RF Representative in UAE Assad Mohammed Rasheed, Chairman, Group of Nesmat Al-Hejaz, Saudi Arabia (tbc)</p>	<p>«Синергия», Россия Максим Кузьмин, Советник, адвокат, BGP Litigation Алексей Мишин, Директор, ООО «Агрофирма Тургеневская», Россия (Республика Крым) Сергей Муслимов, Представитель ВЭБ.РФ в ОАЭ, Россия Ассад Мохаммед Рашид, Председатель, Группа Несмат Аль-Хеджаз, Саудовская Аравия (уточняется)</p>
<p>tbc</p>	<p>B2B meetings at Sharjah Chamber of Commerce and Industry Office</p>	<p>В2В-ВСТРЕЧА в Торгово-Промышленной палате Шарджи</p>

